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Tirsdag  
11. marts 2025 

Kl. 17.00-20.00 
 

 

 
 
 

 
 

AFBUD:  Louise Høgh, Karina, Alina-Maria,  
Sigurd gik 17.30 

Lucas og Rudi gik 18.00 

FRAVÆRENDE: Nicolaj. 
 

 Opfølgning fra sidste møde Det fremgår ikke tydelig, at vi vedtog, at vi ikke laver projekt 
opgave fremadrettet. 

1.  Kort nyt: (17.15-17.30) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet. 

a) Møde i Aalestrup – var afholdt lidt for sent, da det var 
noget vi godt vidste, samtidig var der ting der først skulle 
aftales senere.  
b) Tak for den store deltagelse til skolefesten.  
Pedellen er sygemeldt i ca 4 uger. Der er lavet et 
midlertidigt beredskab.  
National trivselsmåling kører af staben i tiden. 
Vi begynder en ny online afdeling – som begynder til april. 
Vi er i gang med skoleårets planlægning – fortsætte ønsker 
er lavet – og vi skal i gang med nye ønsker.  
Vi har fået tegninger over ”Elipsen”, hvor pengene kommer 
fra Udviklingsrådet. 
Pædagogisk analyse og rapport. Vi har fået et digitalt 
redskab til at lave dem i. Vi øver os i de forskellige team.  
c) Kometen er blevet shinet op. Der er rykket rundt og 
tænkt nye tanker om de enkelte rum. 
54 nye mini sfo børn begynder den 1. april 2025 
d) Se punkt 2.  
e) 

2 Trivsel i udskolingen ved elevrådet og 
byrådsmøde den 16/3 25. Se bilag (17.30-17.50) 
 

Byrådsmøde punkt: Trivsel i udskolingen – hvor de søger 
penge til pizza og vand til alle udskolinger i 
Vesthimmerland. 
 
Trivsel i udskolingen: bilag er brainstorm fra alle 
elevrådsklasser.  
Vi vil gerne have skabt en rød tråd fra indskolingen til og 
med udskolingen. 
UMR er udsat. Det hænger lidt sammen med trivsel, men er 
mere fokuseret på læringsmiljøet. 

3.  Folkeskolens kvalitetsprogram - Lektiehjælp 

(17.50-18.10) 
Vi har besluttet, at vi ikke har lektiehjælp fremadrettet, da 
den Understøttende undervisning bortfalder. 

4.  Klassetrin for karaktergivning. 

(18.10-18.30) 
Vi har besluttet, at de først skal have karakterer i 8. klasse. 

5.  Repræsentation fra det lokale erhvervsliv i 
skolebestyrelsen. 

(18.30-18.45) 

Vi tager den op ved behov. Pt ser vi det ikke som en 
nødvendighed. 
 

6.  Trafik (18.45-19.00) Vi har ikke fået lov til at sætte et venstre sving forbudt skilt 
op. En ny rapport, virker lidt meningsløst, da vi har Annes 
rapport. Vi vil invitere dem igen med evt at flytte fodgænger 
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længere hen mod Gråbølle.  

7. Skoleårets planlægning (19.00-19.15) 
Klassens tid 
Ringetider 
Team dage – kulturuge – skolefest. 
 

Lennart gennemgik hvad klasens tid er for noget. Den skal 
være skemalagt. Den tages fra timepuljen.  
Vi fastholder de ringetider der er i år. 
Nyt udkast til team dagene til kommende skoleår, skal 
behandles i PLC og med personalet. 

8 ”Dialog pølse” – skolebestyrelsens (19.15-19-
25) arrangement for forældre. 

Åbent hus i K-klassen den 23/4 kl. 17-18. Der serveres 
pølser og brød i K-klasserne. 

9.  Punkter til næste møde (19.25-19.35) 
 

• Dialog pølse” med Åbent Hus i K-klasserne 

• Online skole – forældresamarbejde 

• Projekt samstem og Sam vej. 

• Opfølgning på skoleårets planlægning. 

• Evt trafik 

• Om-konstituering af formandsposten. 

10. Evt. (19.35-19.45) Skolefesten: Er specialklasserne inviteret med til 
fællessangen og deltage i det i hallen. Ja, det er de. 
Tina Block Nielsen er valgt til skolebestyrelsen fra 1. august 
2025. 
 

11 Info til forældrene (19.45-20.00) Dialog pølse 
Elevernes indlæg om trivsel. 
Folkeskolens kvalitetsprogram: Karaktergivning, lektiehjælp 
og Repræsentation af erhvervslivet i skolebestyrelsen. 
 

 

Vi begynder med at spise fra 17.00-17.15 


